

Van: info@rosadoc.be
Aan: veerle.solia@amsab.be
Datum: 03/08/2010 12:47 PM
Onderwerp: RoSa's Vrouwennieuws

Vrouwennieuws

8 maart 2010

- [Bedrijven laten veel vrouwelijk talent onbenut](#) (De Standaard, 08/03/2010)
- [Bedrijven doen te weinig om genderkloof te dichten](#) (De Standaard, 08/03/2010)
- [Hoe scoort België?](#) (De Standaard, 08/03/2010)
- [Foute inschatting](#) (De Standaard, 08/03/2010)
- [We zijn er nog niet](#) (De Standaard, 08/03/2010)
- [Leven in een mannen- wereld](#) (De Standaard, 08/03/2010)
- [Recht op carrière](#) (De Standaard, 08/03/2010)
- [Vrouwen zijn vechters](#) (De Standaard, 08/03/2010)
- [Echte supervrouwen](#) (De Standaard, 08/03/2010)
- [Gelijk loon](#) (De Standaard, 08/03/2010)
- [Weg met de zwaartekracht](#) (De Standaard, 08/03/2010)
- [Gewoon mooier](#) (De Standaard, 08/03/2010)
- [Washington maakt vrouwencondooms gratis](#) (De Morgen, 08/03/2010)
- [The changing face of feminism](#) (The Guardian, 08/03/2010)
- [Guardian Daily: First woman director wins Oscar](#) (The Guardian, 08/03/2010)
- [Absence of women from top boards is unacceptable, says Gordon Brown](#) (The Guardian, 08/03/2010)
- [Do we need an International Women's Day?](#) (The Guardian, 08/03/2010)
- [The continuing lack of equal pay proves feminism's work is still far from done](#) (The Guardian, 08/03/2010)
- [Is this a terrible time to be a feminist?](#) (The Guardian, 08/03/2010)
- [The funny side of feminism](#) (The Guardian, 08/03/2010)
- [How the 'new feminism' went wrong](#) (The Guardian, 08/03/2010)
- [Firms urged to boost number of women in boardroom](#) (The Independent, 08/03/2010)
- [Cherie Blair: Liberate women – give them mobile phones](#) (The Independent, 08/03/2010)
- [A century of distinction: 100 women who changed the world](#) (The Independent, 08/03/2010)
- [Bigelow scores historic first for female film-makers](#) (The Independent, 08/03/2010)
- [DJ Taylor: Feminism works so well for women we should try it on men](#) (The Independent, 08/03/2010)
- [Thousands of women joined the march in central London yesterday](#) (The Independent, 08/03/2010)
- [Drie generaties over 100 jaar vrouwenemancipatie](#) (De Volkskrant, 08/03/2010)
- [Ums Golfspielen kommen sie nicht herum](#) (Sueddeutsche Zeitung, 08/03/2010)
- [Schwanger, tot, unbeachtet](#) (Sueddeutsche Zeitung, 08/03/2010)
- ["Der reinste Hohn"](#) (Sueddeutsche Zeitung, 08/03/2010)
- [Les droits des femmes au cœur du parlement](#) (La Libre Belgique, 08/03/2010)
- [Les femmes gagnent moins que les hommes en Europe](#) (La Libre Belgique, 08/03/2010)
- [Une femme sur huit sera atteinte en Belgique](#) (La Libre Belgique, 08/03/2010)
- [Insolite: Femme et pot-au-feu](#) (La Libre Belgique, 08/03/2010)
- [Firms 'missing out on female talent', WEF report says](#) (BBC News, 08/03/2010)
- [Rape risk rises in Cambodia, says Amnesty International](#) (BBC News, 08/03/2010)
- [TV women 'outnumbered two to one' by men](#) (BBC News, 08/03/2010)
- [India to reintroduce controversial women's bill](#) (BBC News, 08/03/2010)
- [Kyrgyz women hope for equality](#) (BBC News, 08/03/2010)
- [International Women's Day call for labour deaths action](#) (BBC News, 08/03/2010)
- [Female coach driver receives £22,500 over harassment](#) (BBC News, 08/03/2010)
- [Hurt Locker dominates the Oscars](#) (BBC News, 08/03/2010)
- [Profile: Kathryn Bigelow](#) (BBC News, 08/03/2010)
- [Les "mamans entrepreneurs", des businesswomen d'un nouveau genre](#) (Le Monde, 08/03/2010)
- [Dans les grandes écoles, mieux vaut être boursier que fille](#) (Le Monde, 08/03/2010)
- ["Pour les jeunes filles, cela reste compliqué de conjuguer leadership au féminin"](#) (Le Monde, 08/03/2010)
- [La fabrique des patronnes](#) (Le Monde, 08/03/2010)
- ["Le temps partiel a incontestablement un genre, le genre féminin"](#) (Le Monde, 08/03/2010)
- [Les forfaits IVG bientôt augmentés](#) (Le Monde, 08/03/2010)
- [Awareness Rises, but Women Still Lag in Pay](#) (The New York Times, 08/03/2010)
- [Awareness Rises, but Women Still Lag in Pay \(2\)](#) (The New York Times, 08/03/2010)
- [Flashmob voor moedersterfte in Brussel](#) (De Morgen, 07/03/2010)
- [Europa wil loonkloof tussen man en vrouw dichten](#) (De Morgen, 07/03/2010)
- [Voor het eerst minder werkloze vrouwen dan mannen in Europa](#) (De Morgen, 07/03/2010)
- [Spanjaarden betogen tegen abortuswet](#) (NRC Handelsblad, 07/03/2010)
- [Brief wethouders tegen huiselijk geweld](#) (De Volkskrant, 07/03/2010)

- [Einsame Zeugen](#) (Sueddeutsche Zeitung, 07/03/2010)
- [Spaniards rally against abortion](#) (BBC News, 07/03/2010)
- [Ni féministes, ni soumises](#) (Le Monde, 07/03/2010)
- [La révolution inaboutie](#) (Le Monde, 07/03/2010)
- [La création d'une "super" agence de l'ONU sur les droits des femmes se fait attendre](#) (Le Monde, 07/03/2010)
- [L'âge et le vieillissement, impensés du féminisme](#) (Le Monde, 07/03/2010)
- [Le militantisme décalé des féministes de La Barbe](#) (Le Monde, 07/03/2010)
- [Les proches collaborateurs de M. Sarkozy sont tous des hommes](#) (Le Monde, 07/03/2010)
- [Lehman Sisters](#) (Le Monde, 07/03/2010)
- [La tyrannie de l'épilation](#) (Le Monde, 07/03/2010)
- [Lyon rêve d'une "saison exemplaire"](#) (Le Monde, 07/03/2010)
- [Amara : "Il ne faut pas enfermer les femmes dans leur rôle de mère"](#) (Le Monde, video, 07/03/2010)
- [Good Housekeeping Puts on a Show to Celebrate Women](#) (The New York Times, 07/03/2010)
- [Duizenden vrouwen trekken door Brussel](#) (De Standaard, 06/03/2010)
- [Marche mondiale pour les femmes à Bruxelles](#) (La Libre Belgique, 06/03/2010)
- [Letting Women Reach Women in Afghan War](#) (The new York Times, 06/03/2010)
- [Unschuldige Lehrerinnen](#) (SueddeutscheZeitung, 06/03/2010)
- [Eén op de drie prostituees heeft onveilige seks](#) (NRC Handelsblad, 06/03/2010)
- [Afghan mothers behind bars](#) (BBC Video, 06/03/2010)
- ["Mannen vertrouwen vrouwelijke collega's niet"](#) (De Standaard, 05/03/2010)
- [La marche mondiale des femmes ce samedi à Bruxelles](#) (La Libre Belgique, 05/03/2010)
- [EU pakt salarisverschil tussen geslachten aan](#) (De Volkskrant, 05/03/2010)
- [Risk and Opportunity for Women in 21st Century](#) (The New York Times, 05/03/2010)
- [The Nation Full of Strong Women](#) (The New York Times, 05/03/2010)

Word fan van [RoSa documentatiecentrum](#) op Facebook.

De RoSa vrouwennieuws mailing brengt een dagelijkse selectie vrouwennieuws uit de internationale pers. Meer [vrouwennieuws](#) vind je op de vertrouwde vrouwennieuws pagina's op www.rosadoc.be

Wilt u deze mailing niet langer ontvangen? Mail naar docwerk@rosadoc.be met de vermelding 'uitschrijven vrouwennieuws'.